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Bemutatkozás: 

Sik Zsuzsanna Brigitta vagyok, harmadéves biológia BSc szakos hallgató. Már jó ideje dolgozom a 

Hallgatói Önkormányzatban, második éve vagyok képviselő, és szintén 2 évig voltam mentor. 

Rengeteg energiám van, jól dolgozom csapatban, tapasztalt, hatékony, közösségi embernek tartom 

magam, tele ötletekkel. Folyamatosan dolgozom, mindig képben vagyok. Törődök a szakterülettel, 

odafigyelek, meghallgatom az emberek véleményét, igyekszem nem elhamarkodott döntést hozni. 

A Külügyi illetve Tanulmányi Csoport munkájában aktívan részt veszek, több beiratkozáson, nyílt 

napon, gólyatáborban, gólyaavatón, egyéb rendezvényeken szerveztem, segítettem. Közreműködtem a 

Biológia BSc tantervi háló felülvizsgálatánál. 

Idén is megszerveztük a szakterületi koordinátorral a gólyáknak tartott előadást a vizsgaidőszakról, 

valamint az Erasmus biológia szakos tájékoztatót, amikre sokan eljöttek és nagy sikere volt. 

Tisztába vagyok az alapszabállyal, többször részt vettem választmányi üléseken. Amikor szakterületi 

koordinátorunk külföldön tartózkodott, többek között Král Adri és jómagam helyettesítettük (bevonó, 

különböző ülések, szakos megbeszélések). Olyan sok mindent csináltam a HÖK keretein belül, fel se 

lehetne igazából sorolni. Képviselőségem óta jelen voltam végig, szinte az összes Küldöttgyűlésen. 

Mindig elolvastam a beszámolókat, pályázatokat, a képviselő levelező listán történő dolgokat 

figyelemmel követem, és próbáltam felelősségteljesen véleményt nyilvánítani és szavazni. Fontosnak 

tartom az önképzést, ezért is voltam jelen a választmányi hétvégén illetve a Tanulmányi Csoport 

vezetőképzőjén.  

Terveim: 

Rendszeresen járnék a választmányokra, megtartanám a fogadóórákat, akár több időpontban is. 

Munkablog vagy rendszeres SZACS levelezőlistára kiküldött e-mail az elvégzett illetve folyamatban 

lévő dolgokról.   

Gyakrabban hívnék össze szakterületi csoportülést, mert legutóbbin nyilvánvalóvá vált, hogy 

szükséges és sok mondanivalójuk volt a tagoknak. 

A képviselőjelölteket illetve mentorjelölteket is szeretném bevonni a SZACS munkájába. 

Hamarosan bevonó tábor lesz, ide mindenképp szeretnék több biológust is elvinni, mert fontosnak 

tartom az új tagok folyamatos bevonását (már voltak érdeklődők). Több hangsúlyt fektetnék az új 

emberek bevonására (képviselők, mentorok, SZACS tagok), mert hiába vannak, például feltöltve a 

képviselői helyeink, de sajnos nem mindenki aktív. Olyan új emberekre lenne szükség, akik 

céltudatosak és akarnak is tenni a biológus közösségért. 

A levelező listákat folyamatosan kezelném, a fontos információkat kiküldeném a hallgatóknak. Kinga 

megmutatta szakterületi levelezés működését, már korábban is foglalkoztam ilyenekkel. 

A tantervi háló és kurzuskódok egyezésének ellenőrzése fontos, mert a vizsgaidőszakban voltak vele 

problémák. Emellett az MSc illetve tanári tantervi hálók ellenőrzése, figyelemmel kísérése is célom. 

Elmondhatom, hogy jó kapcsolatot ápolok a mostani tisztségviselőkkel. Jelenleg a 

mentorkoordinátorral folynak közös munkák a mentortoborzás terén. Hétfőre szerveztem meg a 



biológia szakos mentorjelöltek találkozóját; remélem, sokan eljönnek, mert eddig sajnos elég 

alacsonya a jelentkezettek száma a szakon.  

Az informatikusunkkal többször is találkoztam, a szakterületi honlap újraélesztése miatt. Szerintem 

fontos a szakterületi honlap folyamatos aktualizálása, már kaptam szerkesztői jogot, megtörtént a 

honlap frissítése, megmutatta mit hogyan kell csinálni. Sok minden felkerült már rá, napi szinten 

foglalkozok az oldallal, fontos és hasznos információkat, programokat, tanulmányi információkat és 

képeket egyaránt töltöttem fel. 

Tervezem a többi szakkal szorosabbra fűzni a viszonyt, továbbra is megmaradnának a barátság bulik, 

közös felezők. 

Szeretnék szakos pólót készíttetni, amit már évek óta tervezünk, született már korábban pólóterv ezt 

kellene még finomítani. A pólókat meg lehetne vásárolni különböző eseményeken (nyílt nap, 

gólyatábor). Ezzel is erősödne a biológus öntudat. 

Mivel a biológia szakterület elég nagy, hisz első évben közel 300 gólya nyer felvételt, ezért nehéz őket 

összefogni, elmozdítani őket egy rendezvényre. Rengeteget kell tanulniuk, főleg amikor heti több zh-t 

is írnak. Terveim közt szerepel, különböző kirándulások szervezése (pl.: Rám-szakadék), de szintén 

népszerűsíteném a már meglévő TTK-sokat (pl. Környékezés, Nemzeti parkos túra). Egyik fő célom 

lenne kimozdítani a hallgatóinkat a természetbe, hogy tapasztalat útján is tanulhassák a biológiát ne 

csak a könyvekből, mivel a meglévő terep gyakorlatok száma nagyon kevés. Füvészkert, állatkert, 

biológia múzeum, ezekre a helyekre mindenképp érdemes lenne ellátogatni, már folyamatban van a 

kapcsolatfelvétel. Felmerült bennem estlegesen egy tanulmányi verseny ötlete is, megválasztásom 

esetén azonnal elkezdeném a tervezést, egyeztetést. 

Maszat és a KéKo népszerűsítése, hiszen ezek nagyon nagy segítségek a hallgatóinknak, főleg a 

gólyáknak, hisz nekik gyűlik meg a bajuk főleg a matematikával és a kémiával. 

Nagyon szeretném ezt a posztot betölteni, hiszem, hogy a szakterület fejlődéséhez nagyban 

hozzájárulnék.  

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat, kérdésekkel személyesen illetve a sbrizsu@ttkhok.elte.hu 

Sik Zsuzsanna Brigitta 
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